
 

 

 

 

 

BEANTWOORDING SCHRIFTELIJKE VRAGEN (Art. 45 Reglement van Orde) 

Schriftelijke vragen 

 

Fractie: Assen Centraal  

Steller: Hemmo van der Wal 

Datum: 17 april 2023 

Inkomend zaaknummer: 38092-2023 

 

Schriftelijke vragen ASSEN CENTRAAL 

 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

 

ASSEN CENTRAAL is er trots op dat Assen als beste uit de bus is gekomen bij de uitslag van de 

Groene Stad Challenge 2022.  

 

“De Lanen” is een buurt in Kloosterveen. De wijk staat er ruim 20 jaar en kenmerkt zich met een 

groot aantal fraaie typeringen; een daarvan is het groen en bomen. 

 

ASSEN CENTRAAL maakt zich zorgen om de recentelijke bomenkap en herplanting in deze wijk.  

In de afgelopen periode zijn er aan de Hertenlaan, Everlaan, Hindenlaan en Gazellelaan ruim 60 

bomen gerooid.  

Onlangs zijn aan de Wolvenlaan nog bijna 50 Kastanjebomen verwijderd.  

 

1. Hoe kan het gebeuren dat er zoveel bomen met een straatbeeld bepalend karakter zijn 

verwijderd? 

2. Is er gekozen voor verkeerde boomsoorten en type. Zo ja waarom? 

3. Hoe kan het college het verwijderen van zoveel bomen rijmen met duurzaam beleid? 

Is het te verwachten dat er nog meer bomen om soortgelijke redenen moeten worden 

gerooid? 

4. Het College is het toch met ons eens dat het hier om een verspilling van 

gemeenschapsgeld gaat. Wat zijn de uiteindelijke kosten geweest voor het plaatsen, 

verwijderen en herplaatsen van nieuwe bomen? 

5. Zijn buurtbewoners meegenomen in dit proces, zo ja, in welke mate. Vindt het college 

achteraf dat de buurt goed heeft kunnen participeren in dit proces? 

6. Neemt het College zich ten harte, er een uitdaging van te maken om kritisch na te 

denken en te werken bij het plaatsen van planten, struiken en bomen in Assen en 

onderdeel maken van de Visie Klimaat adaptatie Assen.  

 

Succes bij uw werkzaamheden, alvast dank voor de beantwoording.  

 

Namens de fractie ASSEN CENTRAAL 

 

Hemmo van der Wal 

 

 



  
  

 

Beantwoording 

 

Datum: 10 mei 2023 

Behandeld door: Groenbeheer 

Uitgaand zaaknummer: 43792-2023 

 

1. Hoe kan het gebeuren dat er zoveel bomen met een straatbeeld bepalend karakter zijn 

verwijderd? 

Hertenlaan en Hindenlaan: hier is, blijkt achteraf, een verkeerde type Valse 

Christusdoorn geplant, deze had doornloos moeten zijn (was hij bij aanplant ook). De 

grote, scherpe doorns op de stam zorgden voor problemen en waren gevaarlijk voor 

spelende kinderen. Vanwege de veiligheid hebben wij de bomen vervangen. 

 

Everlaan en Gazellelaan: hier waren Sierperen geplant van een type waar nagenoeg geen 

vruchten aan zouden komen. Dit bleek niet zo te zijn, bij het ouder worden van de 

bomen kwamen er juist veel vruchten aan. 

Wij ontvingen al enige jaren klachten van inwoners die bovenmatig overlast hadden van 

de vruchten.  

De vruchten veroorzaakten in de nazomer gladheid, stank en trokken wespen aan. Het 

vaker schoonvegen van de straat nam de klachten niet weg, omdat de vruchten dagelijks 

massaal op de grond vielen. 

 

Wolvenlaan: hier was de Rode Paardenkastanje geplant. De groei van de bomen bleef 

achterwege en er vielen de laatste jaren bomen uit die zwaar aangetast waren door de 

kastanjebloedingsziekte. Omdat deze laanbomen ziek waren, hebben we de bomen 

moeten vervangen. 

 

2. Is er gekozen voor verkeerde boomsoorten en type. Zo ja waarom? 

Ja, men is destijds waarschijnlijk niet goed geïnformeerd door de kwekerij over het type 

boom. De problemen met de scherpe doorns en massale vruchtval ontstonden toen de 

bomen ouder werden en waren op het moment van aanschaf nog niet zichtbaar. 

 

Elke boomsoort kan vatbaar zijn voor een ziekte. We proberen met de soortkeuze hier 

rekening mee te houden, maar voorkomen kunnen we dit niet. Door boomsoorten meer 

met elkaar te mixen, zoals we nu aan de Wolvenlaan hebben gedaan, ontstaat er minder 

risico op uitval van een complete boomstructuur. Aan de Wolvenlaan zijn nu drie 

verschillende soorten Iepen geplant. 

 

3. Hoe kan het college het verwijderen van zoveel bomen rijmen met duurzaam beleid? 

Is het te verwachten dat er nog meer bomen om soortgelijke redenen moeten worden 

gerooid? 

De verwachting is niet dat er nog meer bomen om dezelfde reden gerooid moeten 

worden. We kunnen echter niet garanderen dat het nooit meer zal voorkomen. We 

werken met een natuurproduct dat zicht niet altijd laat voorspellen.  

 



  
  

4. Het College is het toch met ons eens dat het hier om een verspilling van 

gemeenschapsgeld gaat. Wat zijn de uiteindelijke kosten geweest voor het plaatsen, 

verwijderen en herplaatsen van nieuwe bomen? 

Daar is het college het mee eens. Helaas was de vervanging wel noodzakelijk. De kosten 

waren circa € 60.000.- 

 

5. Zijn buurtbewoners meegenomen in dit proces, zo ja, in welke mate. Vindt het college 

achteraf dat de buurt goed heeft kunnen participeren in dit proces? 

Ja, buurtbewoners zijn meegenomen in het proces. In veel gevallen lag het eerste 

initiatief bij de bewoners en niet bij de gemeente. De bewoners hebben kunnen 

participeren over de bomen in hun eigen straat.  

 

6. Neemt het College zich ten harte, er een uitdaging van te maken om kritisch na te denken 

en te werken bij het plaatsen van planten, struiken en bomen in Assen en onderdeel maken 

van de Visie Klimaat adaptatie Assen. 

Ja. 

 

 

ASSEN, 9 mei 2023 

 

 

Burgemeester en wethouders van Assen, 

   
 

 

 

 

 

 

 

burgemeester    gemeentesecretaris 

 


